
 
 

 
Invitation for Nominations 

CASEM Hall of Fame 
 

The Canadian Academy of Sport and Exercise medicine invites nominations for the 
"CASEM’s Hall of Fame” builder and a physician category. This award honors the 
remarkable achievements and lasting contributions of extraordinary individuals and 
celebrates those who have reached the pinnacle of excellence in sport and exercise 
medicine.  
 
Physician Category 
 

New! This award honors longtime CASEM members who have demonstrated outstanding 
dedication and made remarkable contributions to the Academy and the field of sport and 
exercise medicine on a national scale. These contributions may range from a singular, 
notable achievement to a lifetime of impactful endeavors. 
 
Builder Category 
 
New! Nominees for the Builder category encompass a wide spectrum of disciplines and 
roles, representing diverse professions such as researchers, physiotherapists, nurses, other 
allied members, policymakers, and more. Eligible nominees for this distinction must be 
Canadian citizens, whether living or posthumous, and are eligible for induction at any stage 
of their career. This prestigious award is bestowed upon individuals who have made 
substantial contributions to the Academy and/or the field of sport and exercise medicine on 
a national scale. These contributions may range from singular, exceptional achievements to 
a lifetime of impactful endeavors. 
 
Nomination Criteria 
 
1. Nominations should be submitted must be submitted by a CASEM member in good 
standing (any category of membership) via the CASEM Awards Nomination Form.  
 
2. There is no restriction on the number of nominations that can be made by an individual 
or group. 
 
For each award, you are asked to submit a one page letter outlining why the nominee is a 
candidate for this award as well as the option to also submit a short bio or CV on the 
nominated candidate 
 

Final list of nominations will be received and reviewed by the CASEM Awards Committee and 
Board of Directors for final selection. 

 

Notification: 
Members will be notified of the Award by e-mail/phone. The award winners will be announced 
at the CASEM Annual General Meeting and details of the Award will then be placed on the 
CASEM website. The award winner will be presented with their award at the CASEM Gala 
evening Dinner and Dance of CASEM’s Annual Scientific Symposium. 



 
 
 
Timelines: 
Proposals should be submitted through the CASEM Awards Nomination Form. Any 
questions regarding the nomination process can be sent to admin@casem-acmse.org.  
 
Final list of nominations will be received and reviewed by the CASEM Awards Committee and 
Board of Directors for final selection.  
 
The announcement of the award will be made at CASEM’s Annual General Meeting and and 
the Award winner will be presented their award at the CASEM Gala evening Dinner and 
Dance of CASEM’s Annual Scientific Symposium.  
 
 
Conflict of Interest: 
Any Board member who puts forward a nomination must exclude him/herself from the 
final voting. 

 
 
 
 
 

Invitation à soumettre des candidatures 
Temple de la renommée de l’ACMSE 

 
 

L’Académie canadienne de la médecine du sport et de l’exercice (ACMSE) invite les 
membres à soumettre des candidatures pour son Temple de la renommée dans les 
catégories bâtisseur et médecin. Ce prix vise à honorer les réalisations remarquables et les 
contributions durables d’individus d’exception qui ont atteint un niveau d’excellence 
inégalé dans le domaine de la médecine du sport et de l’exercice.  
 
Catégorie Médecin 
Nouveau ! Ce prix reconnaît les membres de longue date de l’ACMSE ayant fait preuve d’un 
engagement exceptionnel et ayant apporté des contributions remarquables à l’Académie et 
au domaine de la médecine du sport et de l’exercice à l’échelle nationale. Ces contributions 
peuvent aller d’un accomplissement unique et remarquable à une carrière entière de 
réalisations marquantes. 
 
Catégorie Bâtisseur 
Nouveau ! Les candidats de la catégorie Bâtisseur peuvent provenir de diverses disciplines 
et remplir divers rôles, incluant les chercheurs, physiothérapeutes, infirmières, autres 
professionnels de la santé, décideurs politiques, etc. Les candidats admissibles doivent être 
citoyens canadiens (vivants ou à titre posthume) et peuvent être intronisés à n’importe 
quelle étape de leur carrière. Ce prix prestigieux est décerné à des individus ayant apporté 
des contributions importantes à l’Académie et/ou au domaine de la médecine du sport et de 
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l’exercice au niveau national. Ces contributions peuvent aller d’un accomplissement 
exceptionnel unique à une vie entière de réalisations significatives. 
 

1. Les présentations de candidatures doivent être soumises par un membre de 
l’ACMSE (toute catégorie de membres permise) 
 

2. Il n'y a aucune limites quant au nombre de candidatures pouvant être soumises par 
une personne ou un groupe. 
 

Pour chaque prix, il vous est demandé de soumettre une lettre d’une page expliquant 
pourquoi la personne proposée mérite ce prix. Il est également possible de joindre une 
courte biographie ou un CV du candidat. 

 
La liste finale des candidatures sera examinée par le conseil d'administration et le gagnant 
sera présenté avec un certificat de reconnaissance durant l'assemblée générale annuelle de 
l’ACMSE.  

 
La liste finale des nominations sera reçue et examinée par le Comité des Prix de l'ACMSE et 
le Conseil d'administration pour la sélection finale. 
 
La liste finale des nominations sera reçue et examinée par le Conseil d'administration et le 
lauréat du prix se verra remettre un certificat de reconnaissance lors de l'Assemblée 
générale annuelle des membres de l'ACMSE. 
 
Notification :  
Les membres seront informés du Prix par courriel/téléphone. Les lauréats des prix seront 
annoncés lors de l'Assemblée générale annuelle de l'ACMSE et les détails du Prix seront 
ensuite publiés sur le site web de l'ACMSE. Le lauréat du prix recevra son prix lors du dîner-
gala de l'ACMSE, qui fait partie du Symposium scientifique annuel de l'ACMSE. 
 
Étapes : 
Les propositions doivent être soumises via le Formulaire de nomination des Prix de 
l'ACMSE. Toutes les questions concernant le processus de nomination peuvent être 
envoyées à admin@casem-acmse.org. 
 
La liste finale des nominations sera reçue et examinée par le Comité des Prix de l'ACMSE et 
le Conseil d'administration pour la sélection finale. 
 
L'annonce du prix sera faite lors de l'Assemblée générale annuelle de l'ACMSE et le lauréat 
du prix recevra son prix lors du dîner-gala et de la soirée dansante de l'ACMSE, qui fait 
partie du Symposium scientifique annuel de l'ACMSE. 
 
Conflit d'intérêts :  
Tout membre du Conseil d'administration ou du Comité des Prix qui propose une 
nomination doit s'exclure lui-même du vote final. 
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